



# BRENDAN HANLEY

Member of Parliament  
Yukon

Brendan Hanley @drbrendanhanley @drbrendanhanley

Dear Neighbours,

2025 is coming! I want to wish everyone the best possible year ahead, one where hopefully everyone can find the time to explore the beauty of our territory and connect with family and the ones you love.

Whether locally or around the world, 2024 has once again brought its share of tragedies and challenges. It has not been an easy year, and to anyone personally affected by loss or struggle, I hope there is healing ahead for you. Despite these difficulties, we know we are blessed in this territory with remarkable courage, resilience and strength.

May the coming year bring renewed hope and continued progress for all. Before we welcome 2025, I would like to take a look back at the strides we have made in supporting the Yukon's growth and development this year. From infrastructure improvements to enhanced healthcare services, our collective efforts have laid a strong foundation for a brighter future.

Together, we've fought for essential services in healthcare, workforce development, mental health services and environmental protection. Your voices have helped to shape the successes that we have seen. The progress we've made in securing crucial federal funding for the Yukon has laid the groundwork for an exciting and progressive future. But, there is always more to be done.

As your representative in Parliament, I pledge to continue to do my best to support and advocate for you and our beautiful Yukon communities.

Best wishes,

Brendan

## CONSTITUENCY OFFICE

204-204 Black St  
Whitehorse, YT Y1A 2M9  
Tel. 867-668-6565  
Fax. 867-668-6570

## OTTAWA OFFICE

213 Justice Building  
House of Commons  
Ottawa, ON K1A 0A6  
Tel. 613-995-9368

[Brendan.Hanley@parl.gc.ca](mailto:Brendan.Hanley@parl.gc.ca)

[brendanhanley.libparl.ca](http://brendanhanley.libparl.ca)

### MP Brendan Hanley's 2024 of Service\*

257

Votes on bills & legislation



\$524,990,000

Federal funding secured for the Yukon

1 (C-401)

Bill introduced



257+

Interventions in Committee

1,374+

Responses to constituents



350+

Constituents helped with casework

\*Based on data gathered from January - October 2024





## Yukon Successes



5,000+ Yukon families supported by the Canada Child Benefit with an average benefit amount of \$5,500/family.



\$629,503+ invested to create 116 summer jobs for youth at over 42 local Yukon businesses last summer through the Canada Summer Jobs Program.



\$39.9 million to advance a high-voltage transmission line network linking the Yukon grid to North America.



\$4.3 million to upgrade the Alaska Highway, improving culverts and supporting Indigenous businesses.



### INVESTMENT IN HEALTHCARE:

The signing of two agreements investing over \$86 million in Yukon's healthcare system will enhance services and accessibility for residents.

### TRANSPORTATION SERVICE EXPANSION:

A \$3 million federal investment will establish a new transit service connecting Dawson City and Watson Lake to Whitehorse, improving rural mobility.

### BUILDING MORE HOMES, FASTER WITH THE HOUSING ACCELERATOR FUND:

\$19.9 million to the municipalities of Whitehorse, Watson Lake, Haines Junction, Dawson City, and Kwanlin Dün First Nation and Ta'an Kwäch'än Council

### AFFORDABLE HOUSING FUND:

Over \$13 million will support the construction and renovation of 274 affordable homes, across various Yukon communities, addressing critical housing needs.

### CHILDCARE INFRASTRUCTURE FUNDING:

A \$10.5 million investment will create inclusive childcare spaces in Yukon, supporting families and early childhood development.

### AIRPORT UPGRADES:

More than \$180 million for major infrastructure upgrades to the Erik Nielsen Whitehorse International Airport, enhancing connection within and outside the territory.

### FLOOD RECOVERY FUNDING:

A significant investment of \$57.2 million for flood recovery and landslide mitigation will enhance community resilience against natural disasters.

### TOURISM SUPPORT:

Nearly \$800,000 has been invested to strengthen Yukon tourism, benefiting seven local businesses and organizations.

### WILDFIRE READINESS INVESTMENT:

A joint investment of \$21 million to enhance Yukon's wildfire readiness and response capabilities is crucial for protecting communities.





HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA

# BRENDAN HANLEY

Député du Yukon



Brendan Hanley



@drbrendanhanley



@drbrendanhanley

Chers voisins,

2025 arrive! Je voudrais souhaiter à chacun la meilleure année possible, une année où, je l'espère, chacun pourra trouver le temps de découvrir la beauté de notre territoire et de se rapprocher de sa famille et de ceux qu'il aime.

Que ce soit au niveau local ou dans le monde entier, 2024 a encore une fois apporté son lot de tragédies et de défis. L'année n'a pas été facile, et j'espère que tous ceux qui ont été personnellement touchés par une perte ou une difficulté trouveront la voie de la guérison. Malgré ces difficultés, nous savons que ce territoire est doté d'un courage, d'une résilience et d'une force remarquables.

Puisse l'année à venir apporter un regain d'espoir et des progrès continus pour tous. Avant d'accueillir 2025, j'aimerais revenir sur les progrès que nous avons accomplis cette année pour soutenir la prospérité et le développement du Yukon. Qu'il s'agisse d'améliorer les infrastructures ou les services de santé, nos efforts collectifs ont jeté des bases solides pour un avenir plus prometteur.

Ensemble, nous nous sommes battus pour des services essentiels en matière de santé, de santé mentale, de perfectionnement de la main-d'œuvre et de protection de l'environnement et nous avons veillé à ce que tous soient entendus. Les progrès que nous avons accomplis dans l'obtention de fonds fédéraux essentiels pour le Yukon ouvrent la voie à un avenir meilleur. Je dois toutefois admettre qu'il reste encore beaucoup de travail à faire.

En ma qualité de député, je m'engage à continuer d'inspirer nos communautés et à plaider pour les changements favorables que nous méritons tous.

Je vous adresse mes meilleurs vœux,  
Brendan

## BUREAU DE CIRCONSCRIPTION

204-204 Black St  
Whitehorse, YT Y1A 2M9  
Tel. 867-668-6565  
Fax. 867-668-6570

## BUREAU D'OTTAWA

213, bâtiment de la justice  
Chambre des communes  
Ottawa, ON K1A 0A6  
Tel. 613-995-9368

 [Brendan.Hanley@parl.gc.ca](mailto:Brendan.Hanley@parl.gc.ca)

 [brendanhanley.libparl.ca](http://brendanhanley.libparl.ca)

## Le député Brendan Hanley en 2024\*

257

votes sur des projets de loi et  
des dispositions législatives



\$524,990,000

en fonds fédéraux pour le Yukon

1 (C-401)

projet de loi déposé



257+

interventions en comité

1,374+

réponses à des électeurs



350+

200 électeurs ayant reçu une  
aide pour un dossier

\*Basé sur des données recueillies entre janvier et octobre 2024





## Réussites du Yukon



Plus de 5 000 familles yukonaises ont bénéficié de l'allocation canadienne pour les enfants, pour un montant moyen de 5 500 \$ par famille.



Plus de 629 503 \$ ont été investis pour créer 116 emplois d'été pour des jeunes dans plus de 42 entreprises locales au Yukon l'été dernier dans le cadre du programme d'Emplois d'été Canada.



39,9 millions de dollars pour faire progresser un projet de lignes de transmission à haute tension qui reliera le réseau du Yukon à celui de l'Amérique du Nord.



4,3 millions de dollars pour moderniser la «Alaska highway», en réparant les ponceaux et en soutenant les entreprises indigènes.



### INVESTISSEMENT DANS LES SOINS DE SANTÉ:

Les ententes conclues en vue de l'investissement de plus de 86 millions de dollars dans le système de santé du Yukon permettront d'améliorer les services et l'accès pour les habitants.

### EXPANSION DES SERVICES DE TRANSPORT:

Un investissement fédéral de trois millions de dollars permettra d'établir un nouveau service de transport reliant Dawson City et Watson Lake à Whitehorse, ce qui améliorera la mobilité.

### CONSTRUIRE PLUS DE LOGEMENTS, PLUS RAPIDEMENT AVEC LE FONDS D'ACCELERATION POUR LE LOGEMENT:

19,9 millions de dollars aux municipalités de Whitehorse, Watson Lake, Haines Junction, Dawson City, ainsi qu'à la Kwanlin Dün First Nation and Ta'an Kwäch'än Council

### FONDS POUR LE LOGEMENT ABORDABLE:

Un montant de plus de 13 millions de dollars servira à la construction et à la rénovation de 274 logements abordables, ce qui permettra de répondre à des besoins cruciaux à cet égard.

### FINANCEMENT POUR LES INFRASTRUCTURES DE GARDE D'ENFANTS:

Un investissement de 10,5 millions de dollars permettra de créer des milieux de garde d'enfants inclusifs au Yukon, ce qui aidera les familles et favorisera le développement de la petite enfance.

### MODERNISATION DE L'AÉROPORT:

Un montant de plus de 180 millions de dollars est réservé pour d'importants travaux de modernisation de l'aéroport international Erik-Nielsen de Whitehorse, ce qui améliorera l'infrastructure de transport.

### FINANCEMENT POUR LE RÉTABLISSEMENT APRÈS UNE INONDATION:

Un investissement important de 57,2 millions de dollars pour le rétablissement après une inondation et l'atténuation des glissements de terrain permettra de renforcer la résistante des collectivités face aux catastrophes naturelles.

### SOUTIEN DU TOURISME:

Sept entreprises et organisations locales ont bénéficié d'un investissement de près de 800 000 \$ visant à renforcer le tourisme au Yukon.

### INVESTISSEMENT DANS LA PRÉPARATION AUX FEUX DE FORÊT:

Un investissement conjoint de 21 millions de dollars pour améliorer la préparation aux feux de forêt et les capacités d'intervention du Yukon est essentiel pour protéger les communautés.

